

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China

20th 周年紀念
ANNIVERSARY



物業管理 (住宅)
Property Management (Residential)

銀獎 Silver Award



啟勝管理服務有限公司

KAI SHING MANAGEMENT SERVICES LIMITED

新鴻基地產集團成員
Member of Sun Hung Kai Properties Group

啟勝管理服務有限公司 — 愛琴海岸 Kai Shing Management Services Limited – Aegean Coast

啟勝管理服務有限公司旗下的愛琴海岸致力推廣「綠適愛琴，與您同行」的訊息。公司集合屋苑內多個環保項目，締造環保教育基地「綠適園林」，鼓勵住戶響應環保，向社區散播綠色種子。

Aegean Coast of Kai Shing Management Services Limited is dedicated to spreading the message of “Go Green Together”. The company has grouped different green highlights in the estate and formed an environmental education base “Green Garden” to encourage residents to go green and sow green seeds in the community.



提供家居能源審計服務，為住戶提供節能建議。

Conducting home energy audit for residents to provide energy saving ideas.



自行設計雨水循環霧化系統並安裝於會所中庭玻璃，收集雨水後將之霧化並噴於玻璃表面，有效降低室內溫度。

Self-inventing a water-mist system and installing it on the glass panels of clubhouse atriums to collect rain water and spray the mist on glass surface to lower indoor temperature.



將廢棄物料升級改造，如由舊傢俬製成的「環保廚房」教育示範道具，以及由紅酒箱製成的書架。

Upcycling waste items into useful tools such as an educational “eco-kitchen” demonstration model made from old furniture and bookshelves made from red wine boxes.